
Geachte raadsleden,

Graag wil ik u van enige input voorzien voor u het probleem WKO Weideveld gaat optuigen 

Wat mij enorm tegen de borst stuit is dat de Gemeente ons heeft uitgehuwelijkt aan Eteck en de 
bruidsschat in eigen zak heeft gestoken. Als je ons uithuwelijkt heb je wel de plicht om te kijken of 
Eteck de juiste partner is ipv de enige partner Wij hebben geen keuze wij kunnen niet overstappen 
en mogen geen andere energiebron gebruiken dan het systeem van Eteck Ik kan dus al zou ik het 
willen niet los van Eteck En daar zit de kneep U heeft er als gemeente voor gezorgd dat deze situatie 
is ontstaan zonder enig overleg met de gebruikers 

Ik woon zelf al 6 jaar met plezier in Weideveld Het enige minpunt is de WKO die beheerd wordt door 
Eteck Het is al 6 jaar vechten tegen de bierkaai. Eteck plakt steeds een pleister En de gebruiker wordt 
steeds meer expert. Op een gegeven moment kwam er ineens na 5 jaar (en voor sommigen nog veel 
langer) de mededeling we komen onderhoud doen Ze zijn denk ik 20 x terug geweest Ik heb een jaar 
discussie moeten voeren over leidingen die verkeerd werden aangesloten Uiteindelijk is dit erkend 
en hebben we met ca 30 woningen compensatie gekregen Maar we hadden dus een jaar geen 
koeling En dan moet je als bewoner Eteck een jaar  gaan aantonen dat ze het technisch niet goed 
doen. Ben ik nu zo slim of zijn zij ni zo dom zij een voetbal trainer ooit. Het onderhoud wordt 
uitbesteed aan de firma knoei Ze komen zonder gereedschap zonder onderdelen in een korte broek 
en op slippers Ik moet hun vertellen hoe het systeem werkt Ze hebben dit nog nooit gezien Ze 
kennen maar 1 van de 3 soorten installaties in Weideveld. 

Alle binnen installaties zijn in meer of mindere mate vervuild en aangetast als gevolg van de 
aangevoerde waterkwaliteit Hierdoor hebben veel mensen storingen gehad die eigenlijk voor 
rekening van Eteck zijn waar deze nu door de bewoners zelf zijn betaald aan derden. Er is door 
diverse partijen vastgesteld dat de installaties verre van optimaal gefunctioneerd hebben, hierdoor is 
er verminderd comfort geweest en is er meer dan nodig energie verbruikt Ik controleer periodiek 
mijn eigen installatie en ondanks alle pogingen met spoelen en water kwaliteit aanpassen blijft het 
een drama de filters en dus de binnenhuis installatie blijft vervuilen. Er zouden extra filters geplaatst 
worden maar we wachten nog steeds Het reinigen van de filters blijft achterwege Er komen bij 
sommige bewoners nu afgebrokkelde herkenbare onderdelen in de filters De waterkwaliteit haalt het 
niet De leidingen in de grond lekken zuurstof Volledig herstel gaat een jaar duren en kost minimaal 
een bedrag met 6 nullen 

Er zijn mensen die bezwaar hebben gemaakt tegen de WOZ waarde op basis van Eteck en de status 
van de binnen installatie Gevolg €18.000 naar beneden bijgesteld Als ik mijn huis ooit wil verkopen 
moet ik de bekende problemen melden Dat betekend dus eigenlijk dat ik €18.00 achteruit ben 

Er zijn inmiddels vele geweest die in opdracht een rapportage hebben opgesteld De gemeente is 
weer bezig om een vier seizoenen rapportage te laten doen Terwijl eteck nu bezig is met herstel op 
basis van een eerder onderzoek van DWA Als Eteck in oktober niet de prognose haalt zouden er in 
elke woning nieuwe binnen installaties komen en de installaties worden gereinigd. Daarmee zijn de 
problemen binnen opgelost maar zijn we nog steeds afhankelijk van de staat van de infrastructuur 
van de leidingen Deze zouden ook op de schop moeten om een goed werkende bron te hebben 

Ik kan zo nog wel een uurtje door typen maar het lijkt mij verstandiger dat u als partijen die dit op de 
kaart zetten eens met de stichting WKO om de tafel gaan Eteck strooit al jaren zand in de ogen van 
de gemeente Op deze manier krijgt u in ieder geval een juiste weergave van de feiten 

Er speelt zo veel en de problemen zijn zoveel groter da Eteck wil doen geloven dat u ECHT met de 
stichting WKO om de tafel moet om een juist beeld te krijgen 



Ik heb met een aantal bewoners in de bewonerscommissie gezeten deze is door de bewoners 
ontbonden omdat er geen progressie was Vage beloftes en tal van andere redenen 

  

Met Vriendelijke groet 

Erik Enter 


